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Protokół nr 6/2019                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 20 maja 2019 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Infrastruktury odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1604 do godz. 1735.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczył radny Edward Odelga przewodniczący Komisji.                        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji 

(radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień i Małgorzata Wilkos).             

Po dotarciu radnych:  Przemysława Pospieszyńskiego i Arkadiusza Szymańskiego 

w posiedzeniu uczestniczyło 6 radnych.              

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 5/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 8 kwietnia 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drogom wewnętrznym nazw: 

Bazyliowa, Rozmarynowa (druk nr 218). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie Osiedla Metalchem w Opolu (druk nr 219). 

4. Tematy z planu pracy Komisji: 

a) Raport z funkcjonowania programu wymiany pieców na ekologiczne "Czyste powietrze - 

oddech dla Opola" oraz innych działań Urzędu dotyczących poprawy jakości powietrza w tym 

informacja o kontrolach patrolu ekologicznego Straży Miejskiej; 

b) System antysmogowy - ocena funkcjonowania. 

5. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

Protokół nr 5/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

8 kwietnia 2019 r. został zatwierdzony bez uwag 5 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się.                                                                            

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Waldemar Matuszek, Przemysław 

Pospieszyński i Małgorzata Wilkos. 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

Projekt uchwały w sprawie nadania drogom wewnętrznym nazw: Bazyliowa, 

Rozmarynowa (druk nr 218) omówiła naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna 

Czapla. 

Pytań nie było, również nie było zgłoszeń w dyskusji.  
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 20 maja 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie nadania drogom wewnętrznym nazw: Bazyliowa, 

Rozmarynowa (druk nr 218) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Waldemar Matuszek, Przemysław 

Pospieszyński, Arkadiusz Szymański i Małgorzata Wilkos. 

 

Z uwagi na brak sprzętu do głosowania radny Arkadiusz Szymański głosował poprzez 

podniesienie ręki. Radny głosował „za”.                                                            

                        

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia:  

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie Osiedla Metalchem w Opolu (druk nr 219) omówiła Specjalista 

Biura Urbanistycznego Emilia Twardowska, która również udzielała odpowiedzi na pytania 

radnych: Przemysława Pospieszyńskiego, Małgorzaty Wilkos i Waldemara Matuszka. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 20 maja 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie Osiedla Metalchem w Opolu (druk nr 219) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Waldemar Matuszek, Przemysław 

Pospieszyński, Arkadiusz Szymański i Małgorzata Wilkos. 

 

Z uwagi na brak sprzętu do głosowania radny Arkadiusz Szymański głosował poprzez 

podniesienie ręki. Radny głosował „za”. 
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Do punktu 4. porządku posiedzenia: 

Komisja realizowała następujące tematy ze swojego planu pracy: 

a) Raport z funkcjonowania programu wymiany pieców na ekologiczne "Czyste powietrze - 

oddech dla Opola" oraz innych działań Urzędu dotyczących poprawy jakości powietrza 

w tym informacja o kontrolach patrolu ekologicznego Straży Miejskiej. 

Prezentacji 1 części materiału dokonała naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Małgorzata Rabiega. Komendant Straży Miejskiej w Opolu Krzysztof Maślak natomiast 

omówił informację o kontrolach patrolu ekologicznego Straży Miejskiej. 

b) System antysmogowy - ocena funkcjonowania.  

Materiał prezentowała zastępca naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Monika Czech-Tańczk oraz kierownik Referatu Planowania i Finansowania Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Marcin Węgrzyn. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabierali radni: Elżbieta Bień i Przemysław 

Pospieszyński, a także: Komendant Straży Miejskiej w Opolu Krzysztof Maślak, naczelnik 

Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Rabiega, zastępca naczelnika 

Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Czech-Tańczuk oraz Urszula Chmura 

z firmy Atmoterm S.A. 

W trakcie realizacji punktu 4. posiedzenie opuścili radni: Waldemar Matuszek, Małgorzata 

Wilkos oraz Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 5. porządku posiedzenia: 

W punkcie sprawy różne przewodniczący Komisji zakomunikował, iż w protokole 

Komisji będą odnotowywani radni opuszczający posiedzenie. 

Również w tym punkcie obrad przewodniczący zaproponował terminy posiedzeń 

Komisji Infrastruktury w miesiącu czerwcu:  

10.06 - przed sesją 27.06  

24.06 - przed sesją 04.07. 

Członkowie Komisji pozostali zgodni. 

 

Więcej spraw nie zgłoszono.                                                                                                     

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

  

                 Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                    Radny Edward Odelga  

Protokołowała:            

Teresa Muc 


